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Protokoll styrelsemöte, tisdag 13 februari 2024, kl 19:30, Teamsmöte. 

Medverkande: Gun Eriksson (kassör), Björn Bettner (ordf.), Paula Eriksson (Mora), Hans 
Nykvist (Ornäs/sekr.), Janne Eriksson (Dala-Järna), Katarina Andersson (Älvdalen), Calle 
Hagström (juniorläger/Lima), Per Dicander ( Dalregementet), David Sandegård (Valbo). 

Frånvarande: Thomas Andersson (Näs), Johan Wanner (juniorläger), Erik Engstrand 
(Hedesunda), Emelie Walheim (konsulent). Mathilda Evaldsson (lägeransv./konsulent), 
Dennis Andersson (Järbo), Hans-Ove ”Både” Wikström (Lima). 

1. Mötets öppnande 

Björn Bettner öppnar mötet. 

2. Val av ordförande, sekreterare 

Till ordförande väljs Björn Bettner och till sekreterare väljs Hans Nykvist. 

3. Godkännande av dagordning 

Förberett protokoll testas som dagordning. Nytt och avvikande från förra mötets 
protokoll markeras gult, medan omarkerat är orört sedan förra mötets protokoll. Denna 
modell är under test våren 2024 för utvärdering. 

Dagordningen godkänns. 

4. Föregående protokoll, justering 

Publicerat på regionens hemsida, granskat av styrelsen. 

5. Information från SSSF 

Konsulentrollen, arbetsbeskrivning försenad pga hög belastning SSSF-kansli. 

Mathilda och Emelie har levererat en rapport som beskriver konsulenjobbet i 
Mellansverige, med fokus på senaste halvåret. Intressant och uppskattad rapport. 
Reflektion i styrelsen att med fler klubbar och skidskyttar inom regionen får vi fler 
delatager på läger och tävlingar. Kul och i linje med nationella strategin, samtidigt fler 
skäl att fundera över regionens organisation då vi redan idag tycker att vi är på gränsen 
till för många deltagare på våra läger och tävlingar. Blir ännu svårare att öppna för 
deltagande från grannregionerna Väst och Öst som de önskat. 

Regionordförandemöte 20 feb. Björn deltar och rapporterar på nästa möte. 

Matrhilda informerat om att regionen har fem portabla luftgevärsställningar att dela 
på. Förvaras f.n. hos Mathilda i Dala-Järna. Fallmål och inskjutningsramar till dessa 
kommer senare. 

6. Organisation och struktur 

Ekonomi 

Månadsrapport, kassör (Gun). 

Regionen har fakturerat klubbarna för lägren i Mora och Trysil. 
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Riksfinalen/Wangeskog faktureras i feb. 

Regionsstöd 

Grundstöd 20 000 kr: Erhållet. 

Ledararvode: Utebtalt (från SSSF) 6 000 kr för sammanlagt 6 av 25 dagar (med SSSF-
bidrag): 

 Juniorträningsdag juni 1 dag. 
 Läger Sognefjäll 5 dagar. 

Hans kollar med ledarna om de fått nedanstående arvoden och meddelar Björn 
vilka ledare och belopp som avses. Björn kontaktar SSSF för att verkställa 
utbetalningarna. 

 Sökt för Idre 3 * 4 dagar. 
 Sökt för Trysil 4 dagar. 
 Sökt för U-läger Mora 4 * 3 dagar. 

 
 Tillkommer Riksfinalen/Wangeskog 2 ledare, tre dagar. 

Summerat 40 dagar (varav 25 med SSSF-bidrag) ger kostnad för regionen på 
25*500 + 15*1500 kr =  35 000 kr (budget 35 000). 

Lägerbidrag: 

Erhållit 30 000 kr sammanlagt för lägren i Sognefjäll, Idrefjäll, Trysil och Mora. 

Summerat på dessa fyra läger 42 unga skidskyttar som inte får lägerbidrag från SSSF, 
vi får bidrag för 40 aktiva (10 per läger). Läge för en motion till SSSF-årsmöte med 
förslag på justering av modellen för regionsbidrag? Vi låter frågan mogna under våren. 

Bidrag regionala tävlingar: GDV-cup Mora och Lima genomförd. Ornäs/Dala-Järna 
justerat till två enkeltävlingar. Maxbidraget ger utrymme för ytterligare två tävlingar. 

Bidrag deltagande nationella tävlingar: Inget att rapportera. 

Regional konferens 

Beslutat ägna halva tiden på två styrelsemöten (feb & mar) om hur vi går vidare. 
Förslag skapa kommitteer för tävling respektive läger/utbildning. Skulle möjliggöra 
kortare styrelsemöten och att regionens arbete i huvudsak drivs i kommitteerna och 
mer kontinuerligt. 

 Hur säkra GDV-cupens överlevnad? Tävlingskommitté? 
o Inte nödvändigt att erbjuda klasser för junior och senior. Vi bör göra 

vad vi kan för att förenkla, så om en arrangör anser det lindra bördan att 
köra utan jun/sen så vore det OK. 

o Som sagt tidigare vill vi uppmuntra träningstävlingar, mer åt de mindre 
kretstävlingar som vi ser inom skidsporten. Ett steg under GDV-cupen 
– med högre tolerans för att det kan bli fel. 

 Hur säkra ungdomslägrens överlevnad? 
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o Behåll regionala läger för regionens ungdomar. SSSF får stötta andra 
regioner. 

o Erfarenheten är att det visat sig vara av stort värde att bygga en 
regionsgemenskap över klubbgränserna. När vi blir fler inom egna 
regionen tror vi inte på att vidga upptagningsområdet. 

 Sommarträff? – ej behandlat 13 feb. 
 Ytterligare fokusområden?  Ledarrekrytering på klubbnivå för att stötta 

ovan två områden? Kanske handlar det inte om att utveckla utan snarare klara 
av befintlig verksamhet? – ej behandlat 13 feb. 

Lägerverksamhet (Calle & Hans) 

Sommarläger junior Sognefjäll: Planeras. Calle presenterar förslag datum på 
marsmötet för beslut. Aktiviteter i samma period är bl.a. skolavslutning, Torsby 
sommarskidskola och ev. ett SSSF-juniorläger. 

Sommarläger junior/ungdom Idrefjäll: Bör planera och kommunicera målgrupp i 
dialog med Mathilda/konsulent så hänsyn tas till SSSF-läger (Sveaskog) för ungdom 
som planeras vid samma tid. 

Snöläger junior Trysil: Senare planering. 

Snöläger ungdom Mora: Senare planering. 

Juniorprojekt: Nytt koncept för 2024, endast en helg lör-sön 25-26 maj. En föreläsning 
per dag, förslag Anneli Östberg (bokad) och något med RF-SISU, t.ex. 
kost/återhämtning. 

 Huvudmålgrupp 2009:or, men öppet även för 2008:or. 
 David i dialog med RF-SISU för att stämma av idén. Vad vill vi ha? Linnéa 

Bru(h)n om kost (och vila?) – hur långt föredrag? 60-90 min. Har haft samtal 
om kost på ungdomsläger, så det finns utrymme för fördjupning. Tänk ”den 
hållbara idrottaren”. 

 Förslag hålla detta i Dala-Järna. Janne kollar kostnad logi och mat på 
vandrarhem/herrgård vid 10-20 deltagare och när senast vi får avboka – vilket 
ger sista anmälningsdag. 

 Alva Sköld och Samuel Dunder tackat ja till att vara tränare. 

Ansvarig juniorläger: Calle Hagström, kontaktar Johan Wanner för 
erfarenhetsåterföring och överlämning kontaktlistor mm. 

Ansvarig ungdomsläger:  

 Paula kollar Samuel Dunders intresse, men alla ska kolla en vända till bland 
ungdomsföräldrar. 

 Pausat: Idén om att ge ett större och högre arvoderat uppdrag som ansvarig för 
alla junior- och ungdomsläger, inklusive juniorprojektet. 

Riksfinal/Wangeskog: 

 Erik Bergman ansvarig för regionens lag med Ola Jäderberg som medhjälpare. 
 Erik har budget för aktivitet som bidrar till gemenskap. 
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 Mössa/pannband ska fortsatt ges till deltagarna som ett minne. De som redan 
fått mössa/pannband uppmuntras ta med sitt gamla. 

 Mössor, pannband och västar har levererats. 

GDV-cup 

 30 dec = Mora 
 10 feb = Lima 
 24 feb = Dala-Järna/Ornäs (i Dala-Järna) – Ändrat till enkeltävling, distans. 
 10 mar = Finnskoga 
 23 mar = Dala-Järna/Ornäs (i Dala-Järna) – Final. Tillkommit istället för en 

andra tävling 24 feb. 
 Torsby:  Utgår, Bore arrangerar JSM ordinarie helg och det är mycket svårt att 

finna annan lämplig helg. 

Den klass som ”icke ungdom” tävlar i delas denna säsong: H/D 16-17 respektive H/D 
18-senior. 

Policydokument och hemsida 

 Stöd Maxpulse inkluderat i policydokumentet. 
 Blanketter för utlägg och resa uppdaterade och tillgängliga på hemsidan. 
 Beslut lägga in en direktlänk från förstasidan till styrelsedokumenten. 
 Beslut att (försöka) lägga årshjulet på regionens hemsida längst fram. 

7. Övriga frågor (alla) 

Vårens styrelsemöten, andra tisdagen i månaden: 12/3, 9/4, 14/5, 11/6. 

Årsmötesdatum med hänsyn till förändrade stadgar och SSSFs årsmöte. Styrelsen 
föreslå tisdag 27 aug. Beslut i mars. 

Regionens facebookgrupp har justerats: 

 Medlemmar ska godkännas av admin och får vid önskan om inträde beskriva 
varför de vill vara med i denna grupp. 

 Bara medlemmar får göra inlägg. 
 Kravet att inlägg ska godkännas av admin innan de publiceras har tagits bort, 

räcker ändå. 
 Vi testar om detta fungerar utan att det blir för mycket för admin. Vid behov 

kan vi efterfråga fler som kan vara admin. 

Det har uttryckts förvåning över att tävlingar lagts i norra Sverige i januari, både 
denna säsong och förra. I norr kan man tävla senare på säsongen vilket skulle kunna 
ge en längre säsong och mindre risk att tävlingar flyttas/ställs in p.g.a. kyla. Ta vidare 
till SSSF? – ej behandlat. 

Reaktioner på att bara halva anmälningsavgiften återbetalades för den tävling som 
blev flyttad. Oklart hur reglementet ser ut. Kan kollas. Ta vidare till SSSF? – ej 
behandlat. 
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Finns synpunkter på de stora avstånd som blev i jaktstarten SweCup 6. Förväntan om 
en tight tävling blev i många fall inte det. Skulle kunna utvärdera utveckling, t.ex. att 
halvera avstånden från den föregående sprinten och lägga gruppstarten tidigare – 
framförallt i de kortare klasserna, eller ha max 10 sek mellan starter, dvs den som har 
mer än 10 sek upp till föregående startar 10 sek efter. Blir fortfarande fördel för de 
som placerat sig bra på sprinten. Ta vidare till SSSF? – ej behandlat. 

Nya anläggn. & klubbar: 

 Dalregementets IF numera medlemmar i regionen och inbjudna till dessa 
styrelsemöten. Per Dicander har sammanfattat vad de anser avgörande för att 
kunna komma igång med ny skidskytteverksamhet, bifogas. 

 Bjursås IK och Sundborns GoIF väntas. Grängesberg jobbar sakta men säkert 
framåt på sin 50 m-bana som får 6 skjutplatser.  

8. Mötets avslutande (Björn) 

Mötet avslutas. 

 

____________________   ___________________ 

Hans Nykvist, sekr.   Björn Bettner, ordf. 


